
 

 

      Den Bosch, 6 juli 2012 

 
Schriftelijke vragen van de Partij voor de Dieren inzake stalbranden in Brabant 
en de negatieve uitstraling op het imago van de provincie Brabant. 

 
Geacht college, 

Het aantal stalbranden in Brabant is de afgelopen jaren enorm toegenomen, net als 
het aantal omgekomen dieren. Een recent voorbeeld is de stalbrand in Deurne op 3 
juli 2012 waarbij bijna 2000 varkens om het leven zijn gekomen.1  

Een kort citaat uit het persbericht: “Voor de varkens kwam alle hulp te laat, de 
meeste dieren waren op slag dood. Een aantal varkens overleefde de brand, maar 
was zwaargewond. Ze zijn later afgemaakt.” 

De impact van een stalbrand is groot, zowel voor de dieren, de boer als voor de 
provincie Brabant. De kans op een stalbrand in Brabant is groter dan in andere 
provincies, simpelweg omdat er meer stallen zijn. De impact van een stalbrand in 
Brabant is ook groter omdat de stallen vaak grote aantallen dieren bevatten.  

De negatieve aandacht die dergelijke stalbranden met zich meebrengt heeft ons 
inziens een niet te onderschatten negatieve impact op de uitstraling van de provincie 
Noord-Brabant. Zeker gezien de reacties op stalbranden in de (sociale) media. 

Het is een taak van de provincie om ‘Brabant’ te promoten. De provincie heeft ook 
als taak om gemeenten en andere organisaties te wijzen op het belang van 
zichtbaarheid van Brabant. Daarvoor zijn er middelen beschikbaar ten behoeve van 
regiobranding.  

Eerder heeft Provinciale Staten een motie aangenomen ‘Hijs de vlag voor een bonter 
Brabant’. Hiermee stimuleert de provincie de gemeenten om een Brabantse vlag te 
hijsen. De vlaggen worden betaalt uit het bestaande budget voor regiobranding. 

Graag willen we u de volgende vragen stellen. 

1. Bent u het met ons eens dat het aantal stalbranden in Brabant een negatieve 
uitstraling hebben op het imago van de provincie Brabant? Zo nee, waarom niet? 
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2. Bent u het met ons eens dat een goede voorlichting over stalbranden een 
noodzakelijke stap is om staleigenaren bewust te maken van de risico’s van 
stalbranden? Zo nee, waarom niet? 

3. Bent u bereid om samen met andere overheden de voorlichting over stalbranden 
vorm te geven en uw invloed richting deze overheden aan te wenden om 
verbeteringen ten aanzien van de brandveiligheid te bewerkstelligen? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 

4. Bent u bereidt om uit de middelen van regiobranding of andere middelen de 
voorlichting over stalbranden te bekostigen? Zo nee, waarom niet? 

5. Bent u bereid om in regulier overleg met de ministeries van VROM en 
Binnenlandse Zaken aandacht te vragen voor de problematiek rond de stalbranden? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze? 

 

Met vriendelijke groet, 

ir. Marco van der Wel 


